

為了推行綠色教育，本校現正進行種植活動，希望透過觀察栽種和記錄活動，讓幼兒領略種植的樂趣，並學習細心觀察栽種的過程，親身經歷栽培植物的成長。現每位同學將獲派植物(生菜)乙盆回家栽種，是次活動不但能培養幼兒在種植方面的興趣，更能培育幼兒的耐性、愛心及觀察力，懂得珍惜大自然的生態。希望各家長積極鼓勵 貴子弟參加，用愛心去栽培幼苗，並與子女共同完成記錄活動。

《活動詳情》：

派發日期：2019年3月18日(星期一)

記錄時段：2019年3月18日(星期一)至2019年4月12日(星期五)

校內分享日：2019年4月15日(星期一)

(帶植物回校與同伴分享，觀察植物生長狀況)

備註：(1)凡交回植物及完成記錄的幼兒，均獲紀念品乙份。

(2)每級選出三名最具外觀獎，均獲禮物乙份。

為了推行綠色教育，本校現正進行種植活動，希望透過觀察栽種和記錄活動，讓幼兒領略種植的樂趣，並學習細心觀察栽種的過程，親身經歷栽培植物的成長。現每位同學將獲派植物(小麥草)乙盆回家栽種，是次活動不但能培養幼兒在種植方面的興趣，更能培育幼兒的耐性、愛心及觀察力，懂得珍惜大自然的生態。希望各家長積極鼓勵 貴子弟參加，用愛心去栽培幼苗，並與子女共同完成記錄活動。

《活動詳情》：

派發日期：2019年3月20日(星期三)

記錄時段：2019年3月21日(星期四)至2019年3月24日(星期日)

校內分享日：2019年3月25日(星期一)

(帶植物回校與同伴分享，觀察植物生長狀況)

備註：(1)凡交回植物及完成記錄的幼兒，均獲紀念品乙份。

(2)每級選出三名最具外觀獎，均獲禮物乙份。

為了推行綠色教育，本校現正進行種植活動，希望透過觀察栽種和記錄活動，讓幼兒領略種植的樂趣，並學習細心觀察栽種的過程，親身經歷栽培植物的成長。現每位同學將獲派植物(綠豆)乙盆回家栽種，是次活動不但能培養幼兒在種植方面的興趣，更能培育幼兒的耐性、愛心及觀察力，懂得珍惜大自然的生態。希望各家長積極鼓勵 貴子弟參加，用愛心去栽培幼苗，並與子女共同完成記錄活動。

《活動詳情》：

派發日期：2019 年 3 月 20 日 (星期三)

記錄時段：2019 年 3 月 18 日 (星期一) 至 2019 年 3 月 29 日 (星期五)

校內分享日：2019 年 4 月 1 日 (星期一)

(帶植物回校與同伴分享，觀察植物生長狀況)

備註：(1)凡交回植物及完成記錄幼兒，均獲紀念品乙份。

(2)每級選出三名最具外觀獎，均獲禮物乙份。

18th March, 2019

Name : _____

Class : K3

In order to implement green education, our school is going to carry out planting activity. We hope the students to learn and enjoy the planting through the observation and record of the growth of plants. Each student gets a plant (lettuce). The activity is enable to cultivate children's interest in plants, but also cultivate their patience, compassion, observation and love the nature. We hope that parents actively encourage your children to cultivate the seeding with love and complete the record with them.

Details are shown as follows:

Date of Distribution : 18th March, 2019 (Monday)

Period of Growing Record : From 18th March, 2019 (Monday) to 12th April, 2019 (Friday)

Date of Sharing : 15th April, 2019 (Monday)

(We appreciate students to bring their plants to school and share the plant growing with their classmates)

Remarks : (1) Each student who completes the record and brings back the plants, receives a souvenir.

(2) We select the best three plants from each level. The students are given the prizes.

20th March, 2019

Name : _____

Class : K2

In order to implement green education, our school is going to carry out planting activity. We hope the students to learn and enjoy the planting through the observation and record of the growth of plants. Each student gets a plant (wheatgrass). The activity is enable to cultivate children's interest in plants, but also cultivate their patience, compassion, observation and love the nature. We hope that parents actively encourage your children to cultivate the seeding with love and complete the record with them.

Details are shown as follows:

Date of Distribution : 20th March, 2019 (Wednesday)

Period of Growing Record : From 21st March, 2019 (Thursday) to 24th April, 2019 (Sunday)

Date of Sharing : 25th April, 2019 (Monday)

(We appreciate students to bring their plants to school and share the plant growing with their classmates)

Remarks : (1) Each student who completes the record and brings back the plants, receives a souvenir.

(2) We select the best three plants from each level. The students are given the prizes.

Name : _____

Class : _____ K1 _____

In order to implement green education, our school is going to carry out planting activity. We hope the students to learn and enjoy the planting through the observation and record of the growth of plants. Each student gets a plant (green bean). The activity is enable to cultivate children's interest in plants, but also cultivate their patience, compassion, observation and love the nature. We hope that parents actively encourage your children to cultivate the seeding with love and complete the record with them.

Details are shown as follows:

Date of Distribution : 20th March, 2019 (Wednesday)

Period of Growing Record : From 20th March (Wednesday) to 24th April, 2019 (Sunday)

Date of Sharing : 1st April, 2019 (Monday)

(We appreciate students to bring their plants to school and share the plant growing with their classmates)

Remarks : (1) Each student who completes the record and brings back the plants, receives a souvenir.

(2) We will select the best three plants from each level. The students are given prizes.